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Abstract (en)
The screw-thread closure device with originality safeguard for containers, in particular bottles, in which tear-off segments (11) with spring tabs (13)
facing away from the closing direction are brought into engagement with sawtooth-type cams (3), facing in the closing direction, on the container
neck (1) in such a way that they tear off during the initial opening of the closure. These tear-off segments (11) and their attachments are located
within the screw cap (5), with which they form a common processible unit and are completely covered by the bulging edge (6) of the screw cap (5).
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Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schraubverschlußanordnung mit Originalitätssicherung für Behälter, insbesondere Flaschen, bei der Abreißsegmente (11)
mit gegen die Schliefrichtung weisenden Federlaschen (13) so mit in Schließrichtung weisenden sägezahnartigen Nocken (3) am Behälterhals (1) in
Eingriff gebracht werden, daß sie beim ersten Öffnen des Verschlußes abreißen. Diese Abreißsegmente (11) und ihre Anbindungen liegen innerhalb
der Schraubkappe (5), mit der sie eine gemeinsam verarbeitbare Einheit bilden und werden vom Wulstrand (6) der Schraubkappe (5) vollständig
abgedeckt.
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